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ZAPISNIK 
2. sjednice Izvršnog odbora  Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, održane 

29.8.2014. god. u prostorijama Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, s početkom 
u  13,00 sati. 

 
Prisutni: J. Malnar, M. Linić, I. Bolonić, D. Mušćo, T. Tondini, B. Miklić, M. Brakuza, B. Curl, 
Z. Perić, M. Šepić, D. Babić,  
Odsutni: M. Mauhar, V. Crnković (opravdano) 
Ostali prisutni: M. Gašparac, B. Marković 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija zapisnika 1. sjednice IO-a 
2. Javni poziv PGŽ (sredstva lovozakupa) 
3. Informacija o početku obrazovanja (lovci, lovočuvari, ocjenjivači trofeja) 
4. Informacija o prijedlogu Sporazuma za lovište „Rab“ 
5. Izvještaj s povjerenstava i komisija održanih između dvije sjednice: 

5.1. Povjerenstvo za sajmove, izložbe i ekologiju 
5.2. Izdavački savjet 
5.3. Povjerenstvo za lovnu kinologiju 
5.4. Povjerenstvo za lovno streljaštvo 
5.5. Stručni savjet za unapređenje lovstva 

6. Odluka o imenovanju radnih tijela (povjerenstava, komisija i savjeta) IO-a LS PGŽ 
7. Različito 

 
Predsjednik dr. sc. Josip Malnar je pozdravio nazočne, te je dao na glasanje Dnevni red,  

koji je jednoglasno prihvaćen. 
 

Ad. 1.  
 

Raspravu o verifikaciji Zapisnika 1. sjednice IO-a otvorio je predsjednik Saveza  
dr. sc. J. Malnar. 

I. Bolonić je postavio upit pod točkom 2. u svezi Komisije za ocjenjivanje lovačkih  
trofeja gdje člana te komisije Miljenka Parčića na popisu nema. 

J. Malnar je pojasnio da Miljenko Parčić ne želi više sudjelovati u radu te komisije. 
Nakon toga, Zapisnik sa 1. sjednice je jednoglasno prihvaćen. 
 

Ad. 2. 
 

Ovu točku Dnevnog reda otvorio je predsjednik dr. sc. J. Malnar, napomenuvši da  
smo na prošloj sjednici raspravljali o sredstvima lovozakupnina koja Županija putem javnog 
poziva/natječaja omogućuje povrat lovozakupa. Do danas (29.8.2014.), prema prikupljenim 
podacima, odaziv je bio poprilično slab, bez obzira što smo i mi, kao Savez, u nekoliko 
navrata obavijestili sve naše članice o raspisanom natječaju. 

Sa područja Gorskog kotara javilo se 11 članica, s primorskog područja 8 članica, te s  
otoka 4 članica. Natječaj traje do 1. rujna 2014. godine, pa postoji mogućnost da će se taj 
broj ipak povećati. 
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M. Šepić se osvrnuo na javni poziv, za koji smatra da bi u natječaju trebalo biti i pojila,  

naročito za članice na krškim područjima, jer se za njihovu izgradnju i održavanje troše 
znatna sredstva. 

J. Malnar je napomenuo da bi to svakako bilo potrebno, te da ćemo kroz Stručni  
savjet za razvoj lovstva i Izvršni odbor informirati Županiju o toj potrebi. Isto tako, sve 
prisutne je podsjetio da će određena sredstva biti raspoređena za izgradnju čvrstih hranilica 
za krupnu divljač, izgradnju i rekonstrukciju lovačkih kuća, izgradnju hladnjača i deraona te 
za repopulaciju tetrijeba, za što su sredstva već proslijeđena. 

I. Bolonić je iznio mišljenje da je ovaj javni poziv raspisan u lošem terminu, sa podosta  
nejasnim uputama, te da je referent, koji je 20.7. ove godine pripremio natječaj sa rokom do 
1.9.2014. godine, otišao na godišnji odmor. Iz tog razloga, članice, koje su imale puno 
pitanja, nisu mogle dobiti konkretne i konkretne odgovore, pa su mnoga lovačka 
društva/udruge odustale od natječaja, iako su bile zainteresirane. 

J. Malnar se složio da način propisivanja možda nije bio pravilan, ali je zaključio da su  
se sve članice trebale javiti na taj natječaj. 

M. Brakuza se u ime LD “Košutnjak“ N. Vinodolski izjasnio da se nisu javili nanatječaj,  
jer nisu predvidjeli sredstva, te da bi bilo dobro da se ubuduće takav javni poziv raspiše 
ranije. 

Z. Perić se također izjasnio da se takav natječaj raspiše na početku godine, kako bi  
sve članice mogle predvidjeti određena sredstva za takvu vrstu natječaja. 

J. Malnar je podsjetio prisutne da je ovo prvi put da se članice direktno javljaju na  
natječaj u Županiji, te da treba vidjeti što će biti kada se obradi sva poslana dokumentacija 
propisana javnim pozivom. Nakon toga ćemo moći donijeti više zaključaka te u kontaktu sa 
Županijom izjasniti se mogućim propustima, s ciljem da se sva sredstva ipak kanaliziraju u 
Savez, odnosno prema članicama Saveza. 

B. Curl se složio da je natječaj raspisan u nezgodno vrijeme, te da je rok odluke o  
odabiru projekata/aktivnosti s pripadajućim iznosom odobrenih novčanih sredstava od 45 
dana od dana isteka roka za dostavu prijava na ovaj javni poziv predug. 

J. Malnar je dao prijedlog da Izvršni odbor Saveza da primjedbu Županiji da 
se natječaj raspiše na početku godine (ako ovaj model saživi u budućnosti). Prijedlog je 
jednoglasno prihvaćen. 

T. Tondini je podsjetio sve članove Izvršnog odbora da su se lovačka društva/udruge  
s primorskog područja, zbog ledoloma u zimskim mjesecima u Gorskom kotaru, odrekle 
(solidarizirale) dijela sredstava, pa se iz tih razloga nisu javila na Javni poziv. 

M. Šepić je napomenuo da je svake godine sve teže i teže doći do određenih  
sredstava, jer su uvjeti sve složeniji, te je potrebno sve više i više dokumentacije, a rokovi za 
predaju istih sve kraći. 

M. Linić se nadovezao da smo u prošlosti imali dosta problema pri dobivanju potrebne  
dokumentacije, jer su lovačka društva/udruge dokumentaciju slale u Savez, a Savez je 
morao potkrijepiti da su sva sredstva utrošena na propisane aktivnosti. Podsjetio je da smo 
bili jako fleksibilni prema našim članicama, koje su slale nepotpunu i nepravilnu 
dokumentaciju. U nekoliko navrata smo produžili rokove za dostavu istih, sve u cilju da se 
sva sredstva vrate lovozakupnicima, kao što je to u konačnici i bilo. U isto vrijeme, neka 
lovačka društva/udruge te pojedinci su nas prozivali da ne radimo kako treba. Možda je i to 
razlog zašto je Županija na ovaj način odlučila raspisati natječaj, otežavši svim našim 
članicama. 

B. Miklić je informirao da su se sredstva u Ličko-senjskoj županiji raspodijelila kao 3  
mjere: u prvoj su sve članice dobile određena financijska sredstva, dok su u ostale dvije bile 
sufinancirane. Također se složio da ovakav Javni poziv bude propisan na početku godine (u 
2. ili 3. mjesecu). 

J. Malnar je zaključio da je ovo učešće od 50%:50% otežavajući faktor, jer imamo i  
mala društva sa malim prihodima, te da treba biti još malo strpljiv do kraja natječaja, pa da 
možemo donesti konkretnije primjedbe i prijedloge. 
 
 
 
 



 3

 
Ad. 3. 
 

Ovu točku Dnevnog reda je otvorio T. Tondini, te je izvijestio prisutne da interes za  
obrazovanje, na žalost opada, te da se do danas prijavilo 20-ak lovaca pripravnika i 5 
kandidata za ocjenjivača trofeja. Plan rada seminara je donesen na prethodnoj sjednici 
povjerenstva, te je objavljen i na web stranici Saveza, kao i sve potrebne informacije, pa se 
nada da će do početka predavanja broj prijavljenih biti veći. 

Predavanja za lovce i lovočuvare početi će 19.9.2014. godine, dok će seminar za  
ocjenjivače trofeja u trajanju od 60 sati početi krajem mjeseca studenog, nakon održanih 
ispita za lovce i lovočuvare. 

T. Tondini je dao informaciju o seminaru za pregledače divljači koji će se održati u  
Hrvatskom lovačkom savezu. Kandidati iz našeg Saveza, koji će kasnije obučavati sve 
zainteresirane su Zaninović i Andreanszky. Sljedeći sastanak povjerenstva održati će se do 
19.9. ove godine. 

Nakon informiranja, Plan rada seminara je usvojen. 
J. Malnar je ponovio da sve više i više zainteresiranih odlaze u privatne škole, u  

kojima za dva dana polože ispit, sa vrlo upitnim znanjem. Takve kandidate treba primiti u 
društvo, ali ih kroz pripravnički staž treba još podučiti. 

T. Tondini je zaključio da takve lovce ne treba destimulirati, napomenuvši da smo sva  
predavanja i vježbe odradili, na kojima je bila vrlo dobra posjećenost. Isto tako, napomenuo 
je da manjak kandidata nije problem samo kod nas, već i u drugim Savezima, te bez obzira 
na situaciju, da trebamo zadržati kvalitetu predavanja i održavanja ispita. 
 
Ad. 4. 
 

Pod ovom točkom Izvršni odbor je ukratko izvijestio Z. Perić o zadnjem sastanku u  
Županiji, na kojem je donesen prijedlog o rješavanju problema u lovištu na otoku Rabu, po 
kojem bi svako društvo imalo autonomiju, te da zajednički izađu na natječaj. Na temelju 
razgovora, dogovoreno je da će se izraditi Sporazum u cilju dobrobiti svih lovaca na otoku 
Rabu. 

J. Malnar je zaključio da je suvišno raspravljati o tom problemu, Savez je mnogo puta  
pokušao riješiti taj problem, nudio puno prijedloga, te je pokazivao dobru volju, ali bez 
uspjeha.  

Nakon rasprave, predloženo je da bi najbolje bilo odluku prepustiti Županiji koja će  
sigurno postupiti u skladu sa zakonom i na taj način riješiti problem. Prijedlog je 
jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 5. 
Ad. 5.1. 

D. Mušćo je informirao sveprisutne o zaključcima s Povjerenstva za ekologiju, zaštitu i  
sajmove, sa posebnim osvrtom na Međunarodni sajam lova i ribolova u Varaždinu, koji se 
održava tijekom listopada (10. - 12. 10. 2014. godine), kojeg bi trebalo posjetiti, te  
prisustvovati na proslavi Sv. Huberta na nivou Hrvatskog lovačkog saveza, koji će se ove 
godine održati u Sinju. 

Trebalo bi uključiti što više lovačkih društava/udruga na uklanjanju divljih deponija u  
lovištima u suradnji sa šumarijama i lokalnim samoupravama, te na taj način obilježiti važne 
datume u svezi sa zaštitom prirode i okoliša, kao i sugerirati LD/LU-a da osnuju Povjerenstva 
za ekologiju i zaštitu okoliša, radi lakše koordinacije. 

Predloženo je da se organizira prijevoz, te da se sajmu prisustvuje 10.10. (petak)  
kada je otvorenje. Zbog nezainteresiranosti prethodnih godina, predloženo je da se za 
odlazak u Varaždin iznajmi manje vozilo. Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 

Za odlazak u Sinj dogovoriti ćemo se naknadno, ali na proslavi Sv. Huberta svakako  
treba prisustvovati. 
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Ad. 5.2. 

B. Miklić je informirao prisutne da je Izdavački savjet donio odluku da autor ustupi  
tekstualni dio svim članovima Savjeta, te je zajedničko stajalište da tekst bude u što 
pozitivnijem duhu. Tekst bi trebalo lektorirati, a sa A. Šoićem bi trebalo sklopiti Ugovor o 
autorskom djelu, u iznosu od 7.500,00 kn neto. 

Izvršnom odboru Saveza je dano da odluče o honoraru za 100-ak fotografija A. Šoića  
koje bi se našle u monografiji. 

J. Malnar je napomenuo da bi trebalo detaljnije proći sav materijal da bi se dobila  
prava slika monografije, te da ima dojam da je monografija malo previše statistički obrađena, 
sa puno datuma, tablica i grafova, kojih u jednom lovačkom štivu ne bi trebalo biti u takvom 
obimu. 

D. Babić se složio sa predsjednikom Saveza, sa dodatkom na je previše kronološki  
napisana, te da nema puno lovačkog duha. 

M. Linić je napomenuo da je veliki dio tih fotografija slikano fotoaparatom Saveza, te  
da su one vlasništvo Saveza, pa je postavio pitanje zašto bi se one dodatno honorirale, te da 
bi i drugi autori ostalih slika mogli tražiti svoj dio. 

M. Brakuza je postavio pitanje tko odlučuje koje fotografije idu u monografiju, na koje  
je dobio odgovor da Izdavački savjet daje prijedlog, a Izvršni odbor odlučuje o fotografijama, 
kao i o tekstu. 

I. Bolonić je izjavio da ne može komentirati, jer nije upoznat sa tekstom i općenito sa  
izgledom monografije. 

Zaključeno je da se tekst u pisanom obliku dostavi svim članovima Izdavačkog  
savjeta, a u elektronskom obliku svim članovima Izvršnog odbora, uz dopuštenje autora. Na 
taj bi se način svi mogli upoznati sa sadržajem te odlučiti da li će se monografija, kao takva, 
izdati ili ne. 

Izvršni odbor dao je zadatak članovima Izdavačkog savjeta da se sastanu što prije i  
da se izvrše sve izmjene predložene od članova Izvršnog odbora, kako bi monografija bila 
objavljena što prije. 
 
Ad.5.3. 

O sjednici Povjerenstva za lovnu kinologiju izvještaj je podnio tajnik B. Marković, koji  
je u kratkim crtama obavijestio članove Izvršnog odbora. Napomenuo je da za trening 
ptičara, te za Županijsko natjecanje LKK „SV. HUBERT“ - IPO  ptičara (ocjena oblika) 
potrebno nabaviti 50 kljuna fazana, kako je to bilo i prethodnih godina. 

Kako rov za jamare na Krku u Puntu nije gotov, a kako je rov za jamare u Skradu pri  
samoj realizaciji, zaključeno je da se to natjecanje održi u Skradu, uz napomenu da se 
članovi povjerenstva nađu jedan dan u mjesecu listopadu, te da provjere da li rov u Skradu 
zadovoljava sve uvjete za natjecanje. 

Isto tako, za 4 manifestacije potrebno je pribaviti 4 kompleta pehara (za prva, druga i  
treće mjesta), dok za jednu već imamo, a za odlazak na državna prvenstva potrebno je 
pribaviti kape šilterice i prsluke za 3 natjecatelja iz našeg Saveza. 

M. Šepić je dao zamjerku na Plan lovno kinoloških aktivnosti, jer se neki datumi  
poklapaju sa Planom lovnog streljaštva, te dao prijedlog da se ta dva povjerenstva ubuduće 
sastanu i usklade datume natjecanja. 

J. Malnar je dao zadatak da se ispita što je još potrebno da se oba rova za jamare (u 
Puntu i Skradu) završe i stave u funkciju, te da se lovci animiraju za natjecanja u cilju veće 
posjećenosti i kvalitete. 
 
Ad.5.4. 

M. Šepić je izvijestio Izvršni odbor da su održana tri kola gađanja letećih meta u 
disciplini lovački trap i dva kola gađanja u lovačkom parkuru. Na početku sezone je 
nabavljeno streljivo i leteće mete koje nije bilo dostatno za cijelu sezonu, pa su na dva kola 
lovačkog trapa (Stubica i Kukuljanovo) lovci gađali vlastitim streljivom. Pobjednicima su 
podijeljeni pehari i medalje. 
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Kroz 10-ak dana sastati će se povjerenstvo, jer je došlo do nekih promjena  
koje će se primijeniti na državnom prvenstvu (promjene u Pravilniku), na kojem će se odlučiti 
koja će ekipa predstavljati Savez u obje discipline. 

Zaključeno je da interes za streljaštvo ne opada, te da su se javila i neki novi  
natjecatelji. 
 
Ad.5.5. 

Stručni savjet za razvoj lovstva je na svojoj sjednici predložio da se i ove godine  
centralizirano nabavi hrana za divljač (sočna i zrnata), te da se svim lovačkim 
društvima/udrugama dostavi „okružnica“ sa zahtjevom da Lovačkom savezu dostave željenu 
količinu, kako bi se centralno nabavila kvalitetna hrana. Time bi se izbjeglo nabavljanje 
hrane na „crno“, bez računa i dokaza da je ta hrana unesena u lovište. Cijena će ovisiti o 
zainteresiranosti članica, ukoliko narudžba bude na prošlogodišnjoj razini, biti će ista kao i 
lani. Prijedlog Stručnog savjeta je jednoglasno prihvaćen. 

Isto tako, Savjet je predložio da se krene u izradu kombiniranih hranilica („boksovi“ za  
repu, voćni trop, sijeno) i otvorenih čeka, s napomenom da se kombinirana hranilišta postave 
u Gorskom kotaru (na područjima gdje su zimovališta) za jelensku i srneću divljač, pa čak i 
za divlju svinju, bez obzira da li se radi o državnim ili županijskim lovištima. U zimskim 
uvjetima na tim područjima ne bi bilo izlova divljači. Otvorene i zatvorene čeke bi se izradile 
za područja Primorja i otoka. 

Budući da 2015. godine ističu LGO-e za državna lovišta, a 2017. godine za  
županijska lovišta, predloženo je da se pri Savezu formira stručna komisija za izradu LGO-a i 
da dio tih troškova sufinancira Lovački savez PGŽ-e. 

Savjet je predložio da se krene u nabavu traktorskih priključaka - „malčera“, te je na  
sjednici postavljeno pitanje unosa muflona na području Novog Vinodolskog, Grobnika te 
Gorskog kotara, koji bi se unio u lovišta koja gospodare tom vrstom divljači. Unos muflona je 
prošle godine odobren na Izvršnom odboru LS-a, ali do sada nije realiziran, pa se ponovno 
predlaže da se krene sa tom realizacijom. 

J. Malnar je informirao prisutne da će se unos muflona realizirati čim se oni uhvate, te  
da smo prvi na redu, a nabava traktorskih priključaka - „malčera“ izvršiti će se najkasnije 
sljedeće godine. 

D. Mušćo je upitao da li je moguće da se pri Savezu formira stručna komisija za  
izradu LGO-a, s obzirom da one ističu sljedeće godine. 

J. Malnar je izjavio da to zakonski nije moguće, jer takav posao mogu raditi samo  
licencirani izvođači pri Komori. 
 
Ad.6. 

Na temelju prijedloga sa 1.sjednice Izvršnog odbora o imenovanju radnih tijela  
(povjerenstava, komisija i savjeta), uz male izmjene, Izvršni odbor je donio Odluku o 
imenovanju radnih tijela Izvršnog odbora Lovačkog saveza PGŽ-e, kako slijedi: 

 
I. Povjerenstvo za statutarna i pravna pitanja: 

1. Predrag Kovačić - predsjednik  (LD „Lisjak“ Kastav) 
2. Miroslav Borovac - član            (LD „Lane“ Opatija) 
3. Ivica Žunić - član                      (LD „Jelen“ Čavle) 

 
II. Povjerenstvo za lovno streljaštvo: 
         1. Milorad Šepić - predsjednik       (LD „Tuhobić“ Krasica) 
         2. Damir Babić - član                    (LD „Lipov vrh“ Severin na Kupi - Lukovdol) 
         3. Anton Babić - član                    (LD „Šljuka“ Krk) 
         4. Ranko Grlaš - član                    (LD „Jelen“ Čavle) 
         5. Bruno Kapor - član                    (LD „Tetrijeb“ Gerovo) 
 
III. Komisija za ocjenjivanje lovačkih trofeja: 
         1. Dejan Švob - predsjednik           (LD „Srnjak“ Fužine - Lokve) 
         2. Mato Arlović - član                     (LD „Lane“ Opatija) 
         3. Alojzije Frković - član                 (LD „Srnjak“ Fužine - Lokve) 
         4. Dalibor Tomljanović - član          (LD "Košutnjak" Novi Vinodolski) 
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            IV.     Stručni savjet za unapređenje lovstva: 
                     1. Antun Loknar - predsjednik         (LD „Jelenski jarak“ Vrbovsko) 
                     2. Antun Arh - član                         (LD „Tetrijeb“ Čabar) 
                     3. Stanko Kalčić - član                    (LD „Srndać“ Permani) 
                     4. Nikola Dujmović - član                (LD "Šljuka 1924" Omišalj) 
                     5. Dejan Kapš - član                       (LD "Lipov vrh" Severin na Kupi - Lukovdol) 
         
             V.    Stručni savjet za obrazovanje i kulturu: 
                     1. Tihomir Tondini - predsjednik       (LD "Kamenjarka" Kukuljanovo - Škrljevo) 
                     2. Herman Sušnik - član                  (LD "Platak" Rijeka) 
                     3. Anton Bolonić - član                     (LD " Vrbnik - Garica" Krk) 
                     4. Krešimir Janeš - član                   (LD „Tetrijeb“ Čabar) 
                     5. Vidoje Vujić - član                        (LD "Kamenjarka" Kukuljanovo - Škrljevo) 
 
             VI.    Povjerenstvo za lovačka odlikovanja: 
                     1. Marinko Linić - predsjednik           (LD „Jelen“ Čavle)          
                     2. Branko Kovač - član                     (LD „Tetrijeb“ Gerovo)                  
                     3. Miroslav Brakuza - član                (LD "Košutnjak" Novi Vinodolski) 
                     4. Robert Herceg - član                    (LD „Lane“ Opatija) 
                     5. Darko Tus - član                           (LD „Vepar“ Bribir) 
                     6. Zdenko Perić                                (LD „Golub“ Kampor) 
 
            VII.    Povjerenstvo za lovnu kinologiju:  
                     1. Bernard Vukas - predsjednik      (LD „Jelen“ Čavle)  

          2. Miroslav Grgurić - član       (LD „Jelen“ Skrad - Ravna Gora) 
          3. Nikola Dujmović - član       (LD "Šljuka 1924" Omišalj)  
          4. Vlado Vidas - član        (LD "Kamenjarka" Mali Lošinj)  
          5. Alen Štimac - član                           (LD „Jelen“ Skrad - Ravna Gora) 
 
VIII.   Povjerenstvo za sajmove, izložbe i ekologiju: 
          1. Dušan Mušćo - predsjednik      (LD „Lane“ Opatija)  
          2. Zoran Lukić - član                  (LD "Jelen" Čavle) 
          3. Tihomil Grubišić - član       (LD "Srndać" Hreljin) 
          4. Dragutin Tomac - član                 (LD "Tetrijeb" Gerovo) 
          5. Aleksandar Guttman - član              (LD "Šljuka 1924" Omišalj) 
 
IX.    Povjerenstvo za lovni turizam: 
        1. Ivan Bolonić - predsjednik                 (LD "Orebica" Krk)   
        2. Miroslav Brakuza - član                 (LD "Košutnjak" Novi Vinodolski)  
        3. Dario Majnarić - član                 (LD "Divokoza" Brod na Kupi)   
        4. Milovan Šepić - član                          (LD "Lane" Opatija) 
        5. Joso Pavić - član                            (LD „Orebica“ Cres) 

 
X.    Povjerenstvo za unos divljači i ostale ugrožene vrste: 
        1. Valter Crnković - predsjednik             (LD „Srndać“ Brod Moravice)   
        2. Tibor Andreanszky - član                   (LD „Zec“ Klana) 
        3. Nenad Vančina - član                         (LD „Tetrijeb“ Delnice) 
        4. Tihomir Tondini - član                         (LD "Kamenjarka" Kukuljanovo-Škrljevo) 
        5. Branimir Curl - član                             (LD „Orebica“ Cres) 
        6. Ivica Križ - član                                   (HLS) 
 
XI.    Izdavački savjet:   

                   1. Boris Miklić - predsjednik                 (LD "Medviđak" Drivenik)    
         2. Frane Tomljenović - član                 (LD "Srndać" Permani) 

                   3. Mladen Mauhar - član                       (LD „Vidra“ Turke) 
                   4. Ivan Mencer - član                            (LD "Kamenjarka" Kornić - Krk) 
                   5. Damir Babić - član                            (LD "Lipov vrh" Severin na Kupi-Lukovdol) 
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Svi prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni, s napomenom da može doći do promjena 

ukoliko za to bude potreba. 
  

Ad. 7. 
 

Pod ovom točkom J. Malnar je informirao prisutne da će od sljedeće godine 
Hrvatski lovački savez dati garanciju lovoovlaštenicima prava lova kao valjani instrument 
osiguranja financijskih sredstava za uredno izvršenje ugovornih obveza.  

Ovim Sporazumom sa Ministarstvo poljoprivrede, Hrvatski lovački savez garantira za  
mjenice lovozakupnika i koncesionara državnih lovišta koji su do potpisivanja ovoga 
Sporazuma morali osiguravati skupe bankarske garancije. Ujedno će one vrijediti i za 
zajednička lovišta. 

I. Bolonić je informirao članove Izvršnog odbora da se na otoku Krku kod srneće  
divljači javila bolest, koje su nađene na 10-ak grla. Na temelju analize iz Veterinarskog 
zavoda, radi se o želučanim crijevnim hematodama. Također je izvijestio prisutne da se u 
prva četiri mjeseca ove lovne godine znatno smanjio broj divljih svinja kao nepoželjne divljači 
u odnosu na isto razdoblje iz prošle godine. 

 
 

 
Sastanak je završio oko 16,00 sati. 

 
 
                                           Dobra Vam kob, 
 
 

                Tajnik:                                                                                       Predsjednik: 
      
_________________________                                                        ___________________ 
  Bojan Marković, dipl.ing.šum.                                                             Dr. sc. Josip Malnar   
 
 


